
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 

Br.0012.4.7.2023         

Protokół Nr 55/23 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Bielsk Podlaski 

w dniu 20 marca 2023 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 930, a zakończono o godzinie 940. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – 

Włodzimierz Borowik, Wiceprzewodniczący Komisji – Aleksander Bożko oraz Członek Komisji – Tomasz 

Sulima (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik przedstawił porządek posiedzenia podany w 

zawiadomieniu i otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku uwag oraz chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Włodzimierz 

Borowik zamknął dyskusję i poinformował, że Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Rozpatrzenie skargi z dnia 8 lutego 2023 r. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim w sprawie dodatku węglowego dla gospodarstw domowych – przyjęcie projektu 

uchwały.   

4. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Rozpatrzenie skargi z dnia 8 lutego 2023 r. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim w sprawie dodatku węglowego dla gospodarstw domowych – przyjęcie projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że Komisja kilkukrotnie analizowała 

przedmiotową skargę. Komisja uznała skargę za zasadną, choć w pierwszej części analizy i spotkań wynikało, 

że skarga jest bezzasadna ze względu na argument Pana Dyrektora, że wniosek został złożony na 

nieaktualnym formularzu. Z otrzymanej przez Komisję informacji opinii radcy prawnego wynika jednak, że 

większość punktów jest po stronie skarżącego. Poinformował jednocześnie, że Komisja otrzymała projekt 



2 
 
 

Protokół nr 55/23 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 20 marca 2023 r. 

uchwały drogą elektroniczną (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 2 do papierowej 

wersji protokołu). Otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały uznający za zasadną skargę z dnia 

8 lutego 2023 r. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim w sprawie dodatku 

węglowego dla gospodarstw domowych za zasadną.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie skargi z dnia 8 lutego 2023 r. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim w sprawie dodatku węglowego dla gospodarstw domowych – przyjęcie projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik podał wyniki 

głosowania i poinformował, że Komisja przyjęła projekt uchwały uznający za zasadną skargę z dnia 8 lutego 

2023 r. na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim w sprawie dodatku 

węglowego dla gospodarstw domowych.  

 

Do pkt. 5 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku 

posiedzenia.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima zaproponował, aby na najbliższej sesji przedstawić w kilku zdaniach 

uzasadnienie i jak wyglądały obrady Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik zgodził się z propozycją radnego Tomasza Sulimy i dodał, 

że przedstawi ww. temat również podczas jutrzejszej Komisji Oświaty. W skład Komisji Oświaty wchodzi 

10 radnych, czyli prawie połowa składu Rady Miasta.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima dodał, że również może zabrać głos na Komisji Inwestycji.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik zamknął 

dyskusję  w przedmiotowym punkcie. Podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie Komisji.  

 

Na powyższym protokół zakończono.  

 

Protokołował: 

Piotr Wawulski                 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Włodzimierz Borowik 


